
 

 

Protokoll för Styrelsemöte för Lindesbergs Golfklubb 

Tisdag den 13 februari 2024 kl. 18.00 

Plats: Konferensrummet Hyttan.  
 

Närvarande: Jannicke Jennsjö, Annika Lundin, Benny Gill, Tommy Råberg, Joakim Quattrini, 

Mikael Berglund (adjungerad), Ulrika Ahlström (adjungerad), Per Nyberg (adjungerad).  

Frånvarande: Fredrik Öster, Therese Hjelseth. 

 

§27. Mötets öppnande –  

Jannicke förklarar mötet för öppnat. 

 

§28. Val av protokolljusterare – 

Benny Gill valdes att justera protokollet. 

 

§29. Godkännande av dagordning – 

Dagordningen godkändes.  

 

§30. Anmälan inkomna frågor – 

Inga inkomna frågor.  

 

§31. Föregående möte – 

a) Signering av protokoll  

Utförs av berörda styrelsemedlemmar.  

b) Uppföljning av släpande frågor  

a. Laddstolpar till elbil 

Micke har pratat med Linde energi som ska kolla upp om dom kan vara 

behjälpliga med installation av laddstolpar. Punkten kvarstår som släpande 

fråga till nästa möte.  

 

§32. Ekonomi – 

a) Februari 2024  

Resultatet ser bra ut i februari. Dock ligger vi 100t.kr efter samma månad föregående 

år men det är på grund av den väldigt höga beläggningen på hotellet samma period 

2023.  I övrigt så ser intäkterna för medlemskapet bra ut. Sponsoravtalen är 

fakturerade och ser ut att hamna enligt budget. Posten simulator ligger nu under 

Driving Range men ska göras om till en egen post i budgeten.  

b) Likviditetsprognos 

1 miljon 90tkr, enligt prognos.  

 

 



 

§33. Statistik – 

a) Golf  

Inget nytt.  

b) Padel  

Ligger på en stabil nivå.  

c) Hotell och stugby 

Det är betydligt mindre bokat i veckorna under mars än under januari och februari. 

Helgerna är nästan fullbokade.  

 

§34. Bana – 

a) Status 

Greenerna som inte varit täckta med duk under vintern ser i dagsläget väldigt bra ut. 

Dom greenerna som har varit täckta ser lite sämre ut men fortfarande bättre än vad 

dom gjorde föregående år. Dukarna är nu borttagna från greenerna och man kommer 

att dokumentera vilka typer av dukar som legat på vilka greener för att ta lärdom om 

vilka typer av dukar som har fungerat bäst. Växtdukar kommer att läggas på de 

greener som behöver det.  

b) Maskinpark  

Inget nytt.  

c) Projekt Bättre spelupplevelse 

Ansökan gick ut den 10 mars så klubbledningen förväntas att få svar inom den 

närmsta tiden om klubbens ansökan blev godkänd.  

 

§35. Klubbledningen –  

a) Säkerhet  

Inget nytt.  

b) Verksamhetsutveckling  

a. Padel 

Rullar på som tidigare med seriespel.  

b. Golfsimulator 

Trackman startades upp 20 februari och det va ca 70 timmar bokat de första 

veckorna vilket va en bra start. Priserna är satta till 160kr/timme på vardagar 

innan klockan 15.00 och 240kr/timme på vardagar efter 15.00 och på helger. 

Det ser fortfarande bra ut med bokningar. En partävling startas upp i veckan 

och det är 22 lag anmälda.  

c. Träningsverksamhet 

Datum för de första gröna kortet kurserna kommer snart att läggas ut och det 

finns redan ett antal intresserade personer som har anmält sig. Lektionerna 

rullar på i hallen och så fort säsongen drar igång kommer utomhusträningar 

dra igång.  

c) Hotell och stugby 



 

Bokningar för 1.3 miljoner kronor ligger för hela året och tillval för 600tkr. Klubben 

kommer att finnas med i tidningen golfpärlor, i övrigt fortsätter marknadsföringen av 

golfpaket på sociala medier.  

d) Skog och vägar 

Avverkningen är nu klar och arbetet med att köra ut det avverkade räden ska göras i 

dagarna.  

 

§36. Aktivitetsplan – 

a) Genomgång  

Maxidoor har beställd fönsterna till restaurangen och så fort dom är levererade ska 

även branddörren vara klar för montering. Klubbledningen har önskemål att 

monteringen ska vara klar innan våren.  

Det ska läggas gräs på 5ans tee.  

En offert på målning av maskinhallen har tagits in.  

Broarna på hål 16 ska ses över, denna punkt sätts upp som uppföljande fråga till nästa 

möte.  

b) Nya punkter  

a. Vår årsmötet  

Kallelsen har gått ut och bilagorna skickas ut i dagarna. Jannicke går igenom 

presentationen inför mötet.  

b. 40år 

Arbetsgrupper inför jubileet håller på att sammanföras och ett första 

uppstartsmöte kommer att hållas snart. Fredag under golfveckan kommer att 

vara den dagen som jubileumstävling och middag kommer att hållas. Tanken är 

att man kommer att märka av jubileet under hela säsongen med historik och 

intervjuer. En jubileumslogga kommer att tas fram som kommer att användas 

vid utskick som rör att klubben firar 40år.  

 

§37. Övrigt – 

a) Förslag/Nya Frågor 

Inget nytt.  

b) Frågor som tas med till nästa möte  

Laddstolpar till parkeringen kvarstår. 

Översyn av broarna på hål 16.  

 

§38. Nästa möte – 

9 april 2024 klockan 17.30. 

Vår årsmötet 21 mars 

 

 

§39. Mötets avslutande –  



 

Jannicke tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 

Vid protokollet             Justeras  Justeras 

 

………………………..            ………………………..  ………………………… 

Ulrika Ahlström            Jannicke Jennsjö  Benny Gill 

 


